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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Per Bolund (MP)

2020/21:2726 Åtgärder mot PFAS i miljön

Saneringen av PFAS på flygplatser går långsamt. På Karlsborgs flygflottilj vill 
försvaret dränera utan att sanering är gjord. PFAS läcker även från andra 
föroreningskällor i Sverige.

I tidningen ATL rapporterades det den 27 april om att vattnet i lilla 
Kistingebäcken i Halmstads kommun innehåller så höga halter av PFAS att 
jordbrukarna längs bäcken avråds av kommunen att använda vattnet från 
bäcken till bevattning av grödorna. Förutom effekter på miljö och potentiellt på 
hälsa vid förorening i vattentäkter har problemet nu blivit så stort att även 
vattenförsörjningen till jordbruket hotas lokalt. Inträffar det en torrsommar 
under dessa förhållanden kommer det att leda till stora skördeförluster på 
sådana platser.

Med anledning av detta vill jag fråga miljö- och klimatminister Per Bolund:

 

Vad gör ministern och regeringen för att sanera källor för PFAS-utsläpp, och 
vad gör regeringen i övrigt för att vatten i vattendrag inte ska innehålla höga 
halter av PFAS?

………………………………………

Staffan Eklöf (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-03
Besvaras senast
2021-05-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


